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1  Στο Εθνικό Σύστημα Υγείας το νοσοκομείο
Κορυδαλλού

Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 7 Ημερομηνία
έκδοσης:

23-11-2018

Επιφάνεια: 274.1 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 14860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Στο Εθνικό Σύστημα Υγείας 
το νοσοκομείο Κορυδαλλού
Ιχο ΕΣΥ περνάει από τις αρχές του 
2019 το νοσοκομείο κρατουμένων 
Κορυδαλλού, μετά και τη δημο
σίευση στην Εφημερίδα της Κύ
βε ρνήσεως σχετικού Προεδρικού 
Διατάγματος. Ειδικότερα, το νο
σοκομείο κρατουμένων Κορυδαλ
λού μετονομάζεται σε Ειδικό Κέν
τρο Υγείας Κρατουμένων Κορυ
δαλλού (ΕΚΥΚΚ) και αποκτά διττή 
μορφή: λειτουργεί ως αποκεν
τρωμένη οργανική μονάδα της 
2ης Υγειονομικής Περιφέρειας 
Πειραιώς και Αιγαίου, και ως κα
τάστημα κράτησης του υπουρ
γείου Δικαιοσύνης. Το υπουργείο 
Υγείας θα έχει την επιστημονική 
εποπτεία για το ιατρικό, νοση
λευτικό και παρακλινικό έργο του 
νοσοκομείου, ενώ το υπουργείο 
Δικαιοσύνης διατηρεί το έργο της 
διοίκησης και φύλαξής του.

Ο σκοπός του ΕΚΥΚΚ είναι η 
κάλυψη των αναγκών των κρα
τούμενων ασθενών σε υπηρεσίες 
πρωτοβάθμιας φροντίδας υγείας, 
η βραχεία νοσηλεία και η παρα
κολούθηση και διαχείριση των 
χρονίως πασχόντων. Διασυνδέ- 
εται επιστημονικά με το Γενικό 
Νοσοκομείο Νίκαιας. Η επιστη
μονική διασύνδεση περιλαμβάνει 
τη νοσηλεία των ασθενών του 
ΕΚΥΚΚ στο νοσοκομείο Νίκαιας, 
την εκτίμηση της κατάστασης 
της υγείας τους από γιατρούς ει
δικοτήτων και τη διενέργεια πα- 
ρακλινικού ελέγχου. Εφόσον κρί- 
νεται αναγκαίο και μόνο κατά 
τις ημέρες που δεν εφημερεύει 
το νοσοκομείο Νίκαιας, τα έκτα
κτα και επείγοντα περιστατικά 
παραπέμπονται για αντιμετώπιση 
και νοσηλεία στα νοσοκομεία 
Αττικόν, Θριάσιο, Τζάνειο, Με- 
χαξά, Ευαγγελισμός, Γεννηματάς 
ή Σωτηρία. Το ΕΚΥΚΚ έχει δυ
ναμικότητα 50 κλινών για βρα
χεία νοσηλεία και 50 κλινών για 
ιατρική παρακολούθηση και θε

ραπεία χρονίως πασχόντων. Ως 
υπεύθυνος για τον συντονισμό 
της επιστημονικής λειτουργίας 
του ΕΚΥΚΚ (ασκεί την επιστη
μονική εποπτεία και συντονίζει 
όλο το προσωπικό) ορίζεται για
τρός του ΕΣΥ που υπηρετεί στο 
νοσοκομείο με απόφαση του δι
οικητή της 2ης ΥΠΕ. Το υπουρ
γείο Υγείας αναλαμβάνει το κό
στος της συντήρησης και ανα
νέωσης του υπάρχοντας ιατρικού 
και νοσηλευτικού εξοπλισμού 
καθώς και κάθε νέας προμήθειας 
για εξοπλισμό, την κάλυψη του 
ιατρικού και υγειονομικού υλικού, 
τη φαρμακευτική δαπάνη και

Με δυναμικότητα
50 κλινών για βραχεία
νοσηλεία
και 50 κλινών
για χρόνια πάσχοντες.

κάθε δαπάνη που προκαλείται 
από τη λειτουργία του ΕΚΥΚΚ. 
Το υπουργείο Δικαιοσύνης ανα
λαμβάνει την κάλυψη των δα
πανών αρτοτροφοδοσίας των 
κρατουμένων, των λοιπών λει
τουργικών δαπανών (ηλεκτρικό 
ρεύμα, ύδρευση, τηλεπικοινω
νίες, θέρμανση κ.ά.), δαπάνες 
καθαριότητας, διοίκησης, φύλα
ξης και συντήρησης του κτιρίου. 
Το προσωπικό που υπάγεται στο 
υπουργείο Δικαιοσύνης συνεχίζει 
να μισθοδοτείται από αυτό, σύμ
φωνα με τις κείμενες διατάξεις 
για το προσωπικό των καταστη
μάτων κράτησης. Για την υπη
ρεσιακή κατάσταση του υγει
ονομικού προσωπικού του 
ΕΚΥΚΚ εφαρμόζονται οι διατάξεις 
που ισχύουν για το αντίστοιχο 
προσωπικό του ΕΣΥ.

ΠΕΝΝΥ ΜΠΟΥΛΟΥΤΖΑ
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1  ΣΑΛΟΣ ΓΙΑ ΤΗΝ ΚΑΤΑΔΙΚΗ ΚΑΘΑΡΙΣΤΡΙΑΣ ΚΑΙ
ΔΙΑΣΩΣΤΗ ΕΚΑΒ ΓΙΑ ΠΛΑΣΤΑ ΣΧΟΛΙΚΑ ΑΠΟΛΥΤΗΡΙΑ!

Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΟΣ ΤΥΠΟΣ Σελ.: 1,14 Ημερομηνία
έκδοσης:

23-11-2018

Επιφάνεια: 964.54 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 6345

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΔΟΥΛΕΥΑΝ ΕΠΙ 20 ΧΡΟΝΙΑ ΣΤΟ ΔΗΜΟΣΙΟ

ΣΑΛΟΣ ΓΙΑ 
ΤΗΝ ΚΑΤΑΔΙΚΗ
ΚΑΘΑΡΙΣΤΡΙΑΣ ΚΑΙ 
ΔΙΑΣΩΣΤΗ ΕΚΑΒ ΓΙΑ ΠΛΑΣΤΑ 
ΣΧΟΛΙΚΑ ΑΠΟΛΥΤΗΡΙΑ!
► ΣΕΛΙΔΑ 14______________________________
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1  ΣΑΛΟΣ ΓΙΑ ΤΗΝ ΚΑΤΑΔΙΚΗ ΚΑΘΑΡΙΣΤΡΙΑΣ ΚΑΙ ΔΙΑΣΩΣΤΗ ΕΚΑΒ ΓΙΑ
ΠΛΑΣΤΑ ΣΧΟΛΙΚΑ ΑΠΟΛΥΤΗΡΙΑ!

Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΟΣ ΤΥΠΟΣ Σελ.: 1,14 Ημερομηνία
έκδοσης:

23-11-2018

ΕΙΣΑΓΓΕΛΙΚΗ ΠΑΡΕΜΒΑΣΗ ΚΑΙ ΑΝΤΙΔΡΑΣΕΙΣ ΠΟΛΙΤΙΚΩΝ ΚΑΙ ΠΟΛΙΤΩΝ · ΚΙ ΑΛΛΗ ΠΕΡΙΠΤΩΣΗ ΜΕ ΔΙΑΣΩΣΤΗ

Ξεσήκωσε 
«θύεΠλεε» η 
καταδίκη ms 
καθαρίστριαε
Μ

ία καθαρίστρια και ένας δι- 
ασώστης στις αεροκομιδές 
του ΕΚΑΒ. Κάθε μέρα για 
20 χρόνια έφταναν στην εργασία τους 

και προσέφεραν τις υπηρεσίες τους. 
Για μία πλαστογραφία ενός ενδεικτι
κού Ε’ δημοτικού το οποίο έγινε απο
λυτήριο ΣΤ’ δημοτικού και ένα πλαστό 
απολυτήριο Λυκείου -αν και είχε και 
νόμιμο- για να εμφανίσει λίγο μεγα
λύτερη βαθμολογία τους οδήγησαν 
στη φυλακή. Η 53χρονη καθαρίστρια 
παραμένει από τις αρχές Νοεμβρίου 
κρατούμενη στις φυλακές Θηβών, ενώ 
ο ΕΚΑΒίτης, αφού κρατήθηκε 40 μέ
ρες στις φυλακές Χαλκίδας, βγήκε 
έξω περιμένοντας την εκδίκαση του 
Αρείου Πάγου.

Παρέμβαση
Την άμεση παρέμβαση της εισαγγελέως 
του Αρείου Πάγου Ξένης Δημητρίου 
προκάλεσε η καταδίκη της καθαρίστρι
ας από το Πενταμελές Εφετείο του Βό
λου σε 1 θετή ποινή κάθειρξης, γεγονός 
που είχε ως αποτέλεσμα η κατηγορού
μενη να οδηγηθεί στη φυλακή.

Η ανώτατη εισαγγελική λειτουρ
γός ζήτησε να διαβιβαστεί σε εκείνη 
η απόφαση του Δικαστηρίου, προκει- 
μένου να τη μελετήσει για να κινη
θούν οι διαδικασίες της αναίρεσης 
κατά της καταδικαστικής απόφασης. 
Παράλληλα, η κ. Δημητρίου θα μελε
τήσει όλα τα στοιχεία της απόφασης 
για να κρίνει αν συντρέχει λόγος να 
ελεγχθούν πειθαρχικά οι δικαστές που 
την εξέδωσαν.

Σύμφωνα με δικαστικές πηγές, 
πάντως, οι συνήγοροι της κατηγο
ρούμενης εν όψει του δικονομικού 
περιθωρίου για την άσκηση αναίρε
σης αναμένεται να προχωρήσουν και 
στην υποβολή αίτησης αναστολής 
εκτέλεσης της ποινής για την κατη
γορούμενη. Σε μια τέτοια περίπτωση 
η σχετική αίτηση μπορεί να εισαχθεί 
άμεσα προς συζήτηση στο Πενταμε
λές Εφετείο της Λάρισας, μόνο με το 
απόσπασμα της καταδικαστικής από
φασης, ώστε να κρίνει η σύνθεση του 
δικαστηρίου εκείνου το αίτημα για την 
αποφυλάκιση της γυναίκας.

Ο συνήγορος της 53χρονης έχει 
ήδη καταθέσει αίτηση αναστολής της 
απόφασης του Πενταμελούς Εφετείου

□
 ΑΝΑΣΤΑΣΙΑ ΒΑΜΒΑΚΑ

avamvaka@e-typos.com

Κακουργημάτων Λάρισας, με την εκ
δίκασή της να είναι σε λίγες μέρες. «Η 
γυναίκα αυτή από την ώρα που γεννή
θηκε βασανίζεται διότι είναι παιδί πο
λύτεκνης οικογένειας που μεγάλωσε 
στο Χατζηκυριάκειο Ορφανοτροφείο. 
Είναι πρωταγωνίστρια της ζωής, αγω
νίστρια και όταν ήρθε η ώρα να γίνουν 
αυτές οι προσλήψεις το Ε’ το έκανε 
ΣΤ’. Δεν είναι πλαστογράφηση αυτό, 
είναι παραποίηση για αυτό και έπεσε 
η ποινή από τα 15 χρόνια στα 10», 
ανέφερε η πρόεδρος των εργαζομέ
νων ΟΤΑ της Μαγνησίας, Εύη Καρυ- 
δάκη, ενώ συνάδελφοί της υποστη
ρίζουν ότι ήταν άριστη στην εργασία 
της. Πριν από το 1996 προσπαθούσε 
απελπισμένα να βρει μια δουλειά και 
στηριζόταν στη βοήθεια της Εκκλησί
ας, της Πρόνοιας και των πρόχειρων 
μεροκάματων από καθαριότητα σε 
διάφορα σπίτια.

Με τη μικρή της πλαστογραφία 
«απέκτησε» τα τυπικά προσόντα που 
απαιτούνταν για να συμμετάσχει στο 
διαγωνισμό πρόσληψης τακτικού 
προσωπικού, ενώ το δικαστήριο της 
καταλόγισε το αδίκημα της απάτης και

Η υπόθεση σιην 
εισαγγελέα Αρείου 
Πάγου, ϊ. Δημητρίου, 
η οποία θα εξετάσει την 
περίπτωση αναίρεσή 
ms καταδικαστική5 
απόφασή και θα κρίνει 
αν συντρέχει λόγο$ να 
ελεγχθούν πειθαρχικά 
οι δικαστέΒ
------------------- Μ-------
όχι της πλαστογραφίας -επειδή είχε 
παραγραφεί- θεωρώντας ότι προκά
λεσε μεγάλη ζημία από το 1996 μέχρι 
το 2014 από τις μικτές αποδοχές αρ
κετών δεκάδων χιλιάδων ευρώ, αν και 
η ίδια προσέφερε την εργασία της.

Ο «αγαθός γίγαντας»
Παρόμοιο ήταν και το σκεπτικό του 
5μελους Εφετείου Κακουργημάτων 
Αθηνών, το οποίο σε δεύτερο βαθμό 
επέβαλε την ποινή των 12 ετών χω
ρίς αναστολή στον «αγαθό» γίγαντα 
του ΕΚΑΒ με την καλλιτεχνική φλέβα. 
Πρωτόδικα είχε καταδικαστεί σε 20 
χρόνια κάθειρξη γιατί σε διαγωνισμό

του ΑΣΕΠ για το ΕΚΑΒ το 1997 είχε 
πλαστογραφήσει τίτλο σπουδών. Αν 
και είχε απολυτήριο λυκείου ΟΑΕΔ, 
είχε φοβηθεί ότι μπορεί να κοβόταν 
λόγω μικρού βαθμού -αν και τελικά 
δεν είχε καμία σχέση με τα κριτήρια 
του διαγωνισμού- οπότε κατέθεσε ένα 
πλαστό απολυτήριο με μεγαλύτερο 
βαθμό. Προς το παρόν ο ΕΚΑΒίτης 
είναι ελεύθερος μέχρι να εκδικαστεί 
η αίτηση αναίρεσης της απόφασης του 
Εφετείου από τον Αρειο Πάγο.

Ο ίδιος, παρότι είχε σοβαρό ατύχη
μα σε μια διάσωση, δεν εκμεταλλεύ
τηκε το συμβάν ώστε να εξασφαλίσει 
μια θέση σε γραφείο, αλλά προτίμησε 
να δουλέψει στην πρώτη γραμμή πάλι 
μετά την ανάρρωσή του.

Κόμματα, πολιτικοί
«Η απόφαση δεν είναι απλώς απάν
θρωπη. Είναι και ένα ακόμα κρούσμα, 
πολύ ενδεικτικό, μιας μόνιμης παθο- 
γένειας της ποινικής Δικαιοσύνης. 
Ουδέποτε εξ όσων γνωρίζουμε έχει 
ελεγχθεί δικαστής για υπερβολική 
αυστηρότητα, ενώ αυτό έχει συμβεί 
κατά κόρον για επιεικείς ή αθωωτι
κές αποφάσεις», ανέφερε η ελληνική 
Ενωση για τα Δικαιώματα του Ανθρώ
που. Ανακοινώσεις εξέδωσαν και ο

ΣΥΡΙΖΑ και το ΚΚΕ, ενώ χθες το πρωί 
έξω από τη Βουλή συγκεντρώθηκαν 
πανεπιστημιακοί καθηγητές, πολίτες 
και ο ανεξάρτητος βουλευτής Γιάννης 
Θεοχάρης.

«Αποφάσεις σαν αυτή έχουν τε
ράστια αρνητική φόρτιση σε ένα 
περιβάλλον που καθημερινά δείχνει 
να στρέφεται σε δύσβατα και κατα
στροφικά για τον τόπο μονοπάτια. 
Οσοι έχουν λόγο και δικαιοδοσία να 
επέμβουν αμέσως και να ακολουθή
σουν το περί Δικαιοσύνης αίσθημα 
που όλοι αφουγκραζόμαστε. Ολοι 
όσοι αισθάνονται να θίγεται το δί
κιο, όσους τους πνίγει η αγανάκτηση, 
να ενώσουν τις φωνές τους, και με 
αποφασιστικότητα να απαιτήσουν να 
αποφυλακιστεί άμεσα», δήλωσε και ο 
Μανώλης Γλέζος.

Και αθώωση...
Την ίδια αυστηρότητα όμως δεν έδει
ξε το Δικαστήριο Χανίων σε δικαστική 
υπάλληλο, η οποία ήταν και προϊστα- 
μένη, η οποία κατέθεσε πλαστό πτυχίο 
Νομικής! Το δικαστήριο όχι μόνο την 
αθώωσε αλλά επέστρεψε κανονικά 
στην εργασία της. Η ίδια υποστήριξε 
ότι κατέθεσε πλαστό πτυχίο γιατί είχε 
σύμπλεγμα κατωτερότητας. ■
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Αριστερά, 
διαμαρτυρία 
στη Βουλή 
για την 
καταδίκη της 
καθαρίστριας. 
Κάτω, 
παράσταση 
με τίτλο «12 
ένορκοι» 
(δεξιά η 
αφίσα) 
στην οποία 
συμμετείχε ο 
διασώστης 
του ΕΚΑΒ.

ΕΝΟΡΚΟΙ

REGINALD ROSE
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1  Το περιβαλλοντικό ρίσκο των εταιρειών
Πηγή: ΝΑΥΤΕΜΠΟΡΙΚΗ Σελ.: 9 Ημερομηνία

έκδοσης:
23-11-2018

Επιφάνεια: 428.5 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 560

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Το περιβαλλοντικό 
ρίσκο των εταιρειών

Η
 εκτίμηση του κινδύνου εί

ναι πιθανώς η σημαντικό
τερη και η πιο απαιτητική 
εργασία που έχει να κάνει 
ένας επενδυτής πριν επεν
δύσει. Από αυτήν θα εξαρ- 
ηιθεί όχι μόνο η τελική από
φαση περί της πραγματο

ποίησης ή μη μιας επένδυσης σε μικροοικονομικό 
επίπεδο, αλλά εν πολλοίς και η συνολική πορεία 
μιας εθνικής οικονομίας σε μακροοικονομικό επί

πεδο, καθώς το ρίσκο έχει άμεση αντανάκλαση στα 
επιτόκια δανεισμού που ζητούν οι αγορές κεφαλαί
ων και συνεπώς στη βιωσιμότητα του χρέους -ιδιω- 
ηκού ή δημόσιου-το οποίο θα παραχθεί για πινυπο- 
σηίριξη της οικονομικής δραστηριότητας.

Μέχρι πρότινος, το ρίσκο που αποτιμούσαν οι 
διαχειριστές χαρτοφυλακίων ήταν κατά κύ ριο λόγο 
χρηματοοικονομικό, ενώ αποτίμηση του κινδύνου 
φυσικών καταστροφών έκαναν πα
ραδοσιακά οι ασφαλιστές. Αυτές οι 
δύο διαφορετικές ασκήσεις κινούν
ταν σε διακριτές τροχιές και δεν εμ
πλέκονταν μεταξύ τους. Η πρώτη κα
τέληγε στην απόφαση επένδυσης, η 
δε δεύτερη κατέληγε στην ασφάλιση 
της επένδυσης έναντι πιθανών μελ
λοντικών κινδύνων. Όμως τα τελευ
ταία χρόνια το περιβαλλοντικό ρίσκο 
ενσωματώνεται πλέον ολοένα και πε
ρισσότερο στη συνολική αποτίμηση 
του επενδυτικού κινδύνου λόγω του 
εντεινόμενου φαινομένου της κλιμα
τικής αλλαγής και των κοσμοϊστο ρι
κών συνεπειών που αυτή έχει και στην 
οικονομική δραστηριότητα. Το περι
βαλλοντικό ρίσκο μπορεί πλέον να 
αναλυθεί σε επιμέρους μορφές ρί
σκων. Πρώτον, το ρυθμιστικό ρίσκο: 
οποιαδήποτε κωλυσιεργία στη δρά
ση κατά πις κλιματικής αλλαγιίς σή
μερα είναι πολύ πιθανό να γεννήσει 
την ανάγιαι για ισχύ ρότερες και δραστικότερες ρυθ
μιστικές παρεμβάσεις αργότερα, κάτι το οποίο ανα
πόδραστα θα αυξήσει το μοναδιαίο κόστος παρα
γωγής για τις επιχειρήσεις. Δεύτερον, το συστημικό 
οικονομικό ρίσκο: οποιαδήποτε καθυστέρηση στην 
εφαρμογή της Συμφωνίας των Παρισίωντου 2015 για 
την κλιματική αλλαγή αυξάνει τους φυσικούς κιν
δύνους της κλιματικής αλλαγής λόγω αυξημένων πι
θανοτήτων φυσητών καταστροφών μεγάλης κλίμακας 
(πυρκαγιές, πλημμύρες, παρατεταμένες ξηρασίες 
κ.λπ.), κάτι το οποίο δημιουργεί συστημικό ρίσκο 
στην οικονομική σταθερότητα και εισάγει αβεβαι- 
όπιτα και μεταβλητόπιτα (volatility) στα επενδυτι
κά χαρτοφυλάκια. Τρίτον, το ρίσκο στην επιχειρη
ματική φήμη: οι εταιρείες που δείχνουν να κωλυ- 
σιεργοιίνγια, ή και να μπλοκάρουν ενεργά, πς απαι- 
τούμενες κλιματικές αποφάσεις πλήττουν ολοένα 
και περισσότερο την εμπιστοσύνη των καταναλω
τών, των επενδυτών αλλά και των μετόχων τους. Τε
λευταίως έχει αρχίσει να καταγράφεται και το νομι
κό ρίσκο αποζημίωσης (liability risk), ήτοι ο κίνδυ
νος που διατρέχει μια εταιρεία να καταδικαστεί από 
τα δικαστήρια στην πληρωμή αποζημιώσεων στα 
θύματα της δράσης της η οποία υποβαθμίζει το πε
ριβάλλον και πλήττει τη δημόσια υγεία. Αυτό συνέ
βη πρόσφατα στις HTLA στον πολυεθνικό κολοσσό

Του Ιωάννη 
Παπαδόπουλου

* Ο Ιωάννης Παπαδόπουλος 
είναι αναπληρωτής 
καθηγητής στο Τμήμα 
Διεθνών και Ευρωπαϊκών 
Σπουδών
του Πανεπιστημίου 
Μακεδονίας.

Monsanto, ο οποίος παράγει μαζικά τη γλυφοσάτη, 
το πιο διαδεδομένο φυτοφάρμακο. Αυτή η νέα μορ
φή κινδύνου, με τη σειρά της, αποτιμάται αρνητικά 
τόσο από τους επενδυτές, διότι επηρεάζει το μα
κροπρόθεσμο προφίλ της επένδυσης, όσο και από 
τους μετόχους, διότι ασκεί πίεση στα κέρδη τους.

Ο χρηματοοικονομικός κόσμος υφίσταται πλέ
ον, αργά αλλά σταθερά, μια ριζική αλλαγιί, καθώς αυ
ξάνεται η πίεση εντός του για αυξημένη λήψη υπό
ψη του περιβαλλοντικού ρίσκου των επιχειρήσεων 
και για απόσυρση κεφαλαίων από «βρόμικες επεν
δύσεις». Κατά συνέπεια, αυξάνεται διαρκώς ο αριθ
μός των μεγάλων επιχειρήσεων οι οποίες, είτε οι- 
κειοθελώς είτε επειδή αυτό είναι πια μια νομική 
υποχρέωση σε ορισμένες χώρες (όπως το Ηνωμένο 
Βασίλειο), προβαίνουν σε «κλιματικό έλεγχο» (cli
mate audit) των ισολογισμών τους. Η οικονομία γε
νικώς κινείται από τη ζήτηση και στη συγιτεκριμέ- 
νη περίπτωση αυξάνεται διαρκώς η ζήτηση για μια 

τέτοια υπηρεσία ελέγχου από τους 
επενδυτές. Σύμφωνα με τον εξειδι- 
κευμένο οργανισμό CDP (Carbon Di
sclosure Project), τώρα πια άνω του 
70% των μεγάλων εισηγμένων εται
ρειών παγιτοσμίως διαθέτουν κάποι
ας μορφής εξωτερική περιβαλλοντι
κή πιστοποίηση των ισολογισμών 
τους. Οι εισηγμένες εταιρείες στα 30 
μεγαλύτερα χρηματιστήρια του κό
σμου οι οποίες δημοσιεύουν αποτί
μηση περιβαλλοντικού ρίσκου υπερ
βαίνει πια το ήμισυ της παγιτόσμιας 
κεφαλαιοποίησης στις κεφαλαιαγο
ρές. Ειδικότερα, περί τις 7.000 επι
χειρήσεις δημοσιεύουν πληροφορίες 
για την κλιματική αλλαγή, 2.000 για 
τη χρήση νερού και 200 για την απο
ψίλωση δασών στην προμηθευτική 
τους αλυσίδα. Αυτό μας επιτρέπει να 
πούμε με σιγουριά όπ η εν λόγω πρα
κτική δεν είναι πια καθαρά οικειοθε- 
λής, αλλά αρχίζει σαφώς να γίνεται 

μια σταθερά της αγοράς.
Στο δίκαιο πις Ε.Ε. σήμερα υπάρχει μία Οδηγία 

για ηι δημοσίευση μη χρηματοοικονομικών στοι
χείων από εισηγμένες εταιρείες, η οποία όμως θέτει 
απλώς ένα πλαίσιο για οικειοθελή συμμόρφωση και 
δεν επιβάλλεται με νομικές κυρώσεις. Αυτό θα πρέ
πει να αλλάξει. Η Ε.Ε. απαιτείται εκ των πραγμάτων 
να προχωρήσει θαρραλέα στη θέσπιση ενός έμμε
σου φόρου άνθρακα (carbon tax), ο οποίος θα πλήτ
τει όχι πια την εργασία ή το κεφάλαιο, αλλά πς αρ
νητικές περιβαλλοντικές εξωτερικότητες της παρα
γωγής με τη μορφή μόλυνσης της ατμόσφαιρας με 
διοξείδιο του άνθρακα. Κατ’ αυτόντοντρόπο θα κα- 
ταφέρει τόσο να διευ ρύνει τη φορολογική βάση του 
εταιρικού φόρου, αυξάνοντας έτσι τα έσοδα του ευ
ρωπαϊκού προϋπολογισμού σε μια δύσκολη εποχή 
που σημαδεύεται από το Brexit, όσο και να δώσει το 
κατάλληλο σήμα σας αγορές κεφαλαίωνγια πιν εσω- 
τερίκευση του κόστους παραγωγής, δηλαδή για την 
ορθή αποτίμηση των διαφόρων μορφών ρίσκου που 
συνδέονται με την κλιματική αλλαγή, κατά τα ανω
τέρω. Θα πρόκειται για μια πραγματική σιωπηλή 
επανάσταση στα οικονομικά ήθη και στοντρόπο με 
τον οποίον οι άνθρωποι παράγουν, καταναλώνουν και 
ζουν πάνω στον ένα και μοναδικό πλανήτη που δια
θέτουν. [SID:12246577]
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1  Μέτωπο κατά Πολάκη για δύο κλινικές της Λάρισας
Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΙΑ ΤΗΣ ΛΑΡΙΣΑΣ Σελ.: 1,3 Ημερομηνία

έκδοσης:
23-11-2018

Επιφάνεια: 628.19 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Μέτωπο 
κατά Πολάκη 
για δύο κλινικές 
της Λάρισας

Μέτωπο κατά του αναπληρωτή υπουργού Υγείας Παύλου Πολάκη, τον οποίο 
συνδέουν με επιχειρηματικά συμφέροντα ιδιωτικών κλινικών στη Λάρισα φαίνεται 
να συγκροτούν οι Κοινοβουλευτικές Ομάδες της Νέας Δημοκρατίας και της Δη
μοκρατικής Συμπαράταξης. Με διαδοχικές ομαδικές ερωτήσεις σε διάστημα μόλις 
τριών ημερών προς τον υπουργό Υγείας κ. Ανδρέα Ιανθό κατηγορούν τον ανα
πληρωτή υπουργό Υγείας για μεροληπτική στάση υπέρ της «Γενικής Κλινικής Eu- 
romedica Θεοτόκος» με στόχο την επαναλειτουργία της αλλά και την έκβαση της 
υπόθεσης του «Ιπποκράτειου θεραπευτηρίου», που ελέγχεται για εικονικά νοσήλια 
και παράνομες συνταγογραφήσεις.

Ερωτήσεις στη Βουλή από 28 βουλευτές ΝΔ και ΚΙΝΑΛ ΣΕΛ.3
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1  Μέτωπο κατά Πολάκη για δύο κλινικές της Λάρισας
Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΙΑ ΤΗΣ ΛΑΡΙΣΑΣ Σελ.: 1,3 Ημερομηνία

έκδοσης:
23-11-2018

Στο στόχαστρο Ν.Δ.
και ΚΙΝΑΛ ο Παύλος Πολάκης
ΜΕ ΦΟΝΤΟ ΔΥΟ ΙΔΙΩΤΙΚΕΣ ΚΛΙΝΙΚΕΣ ΣΤΗ ΛΑΡΙΣΑ - ΕΡΩΤΗΣΕΙΣ ΣΤΗ ΒΟΥΛΗ ΥΠΟΓΡΑΦΟΥΝ 
28 ΒΟΥΛΕΥΤΕΣ, ΑΛΛΑ ΜΟΝΟ 1 ΑΠΟ ΤΟΥΣ 4 ΛΑΡΙΣΑΙΟΥΣ ΤΩΝ ΔΥΟ ΚΟΜΜΑΤΩΝ
Μέτωπο κατά του αναπληρωτή υπουργού 
Υγεία5 Παύλου Πολάκη, τον οποίο συνδέουν 
με επιχειρηματικά συμφέροντα ιδιωτικών κλι
νικών στη Λάρισα φαίνεται να συγκροτούν 
οι Κοινοβουλευτικέε Ομάδεε τηε Νέαε Δημο
κρατίαε και τηε Δημοκρατικήε Συμπαράταξηε. 
Με διαδοχικέε ομαδικέε ερωτήσειε σε διά
στημα μόλιε τριών ημερών προε τον υπουργό 
Υγείαε κ. Ανδρέα Ιανθό κατηγορούν τον ανα
πληρωτή υπουργό Υγείαε για μεροληπτική 
στάση υπέρ τηε «Γενικήε Κλινικήε Euromedica 
θεοτόκοε» με στόχο την επαναλειτουργία τηε 
αλλά και την έκβαση τηε υπόθεσηε του «Ιπ- 
ποκράτειου θεραπευτηρίου», που ελέγχεται 
για εικονικά νοσήλια και παράνομεε συντα- 
γογραφήσειε.
Χθεε με ερώτησή τουε 13 βουλευτέε τηε Νέαε 
Δημοκρατίαε μεταξύ των οποίων ο γραμμα- 
τέαε του κόμματοε Λευτέρηε Αυγενάκηε και 
ο πρώην υπουργόε Υγείαε Άδωνιε Γεωργιά- 
δηε κάνουν λόγο για πακτωλό χρημάτων από 
τον ΕΟΠΥΥ σε αμφισβητούμενεε κλινικέε στη 
Λάρισα υποστηρίζονταε ότι η επιμονή του αν. 
υπουργού Υγείαε κ. Πολάκη, να προσπαθεί 
με κάθε δυνατό τρόπο να στηρίξει την ιδιω
τική κλινική «Γενική Κλινική Λάρισαε Eu
romedica θεοτόκοε» προκαλεί πολλά ερω
τήματα και κινεί υποψίεε. Ενώ τρειε ημέρεε 
νωρίτερα 15 βουλευτέε τηε Δημοκρατικήε 
Συμπαράταξηε μεταξύ των οποίων δύο 
πρώην υπουργοί Υγείαε, οι Δημήτρηε Κρε- 
μαστινόε και Ανδρέαε Λοβέρδοε μιλούν για 
«εκλεκτικέε σχέσειε» με επιχειρηματικά συμ
φέροντα στο Υπουργείο Υγείαε.
Και στιε δύο ερωτήσειε -τιε οποίεε πάντωε δεν 
συνυπογράφουν οι Λαρισαίοι βουλευτέε Μά- 
ξιμοε Χαρακόπουλοε και Χρ. Κέλλαε τηε Ν.Δ. 
και Κώσταε Μπαργιώταε τηε Δημοκρατικήε 
Συμπαράταξηε αντίθετα με τον Γ. Κατσιαντώνη 
που την υπογράφει-, γίνεται αναλυτική ανα
φορά στην «EUROMEDICA ΘΕΟΤΟΚΟΣ Α.Ε.» 
και νυν «ΑΠΟΛΛΩΝΕΙΟ Α.Ε. ΘΕΟΤΟΚΟΣ ΓΕ
ΝΙΚΗ ΚΛΙΝΙΚΗ» αλλά και στα αποτελέσματα 
του ελέγχου από το Σώμα Επιθεωρητών Υπη
ρεσιών Υγείαε και Πρόνοιαε. Επικρίνεται ο κ. 
Πολάκηε ότι όχι μόνο δεν έλεγξε την υπόθε
ση ωε όφειλε αλλά τον Φεβρουάριο του

2018 «διαπίστωσε» ότι η κλινική πληροί όλεε 
τιε προϋποθέσειε για την επαναλειτουργία τηε 
ενώ από στιε αρχέε του καλοκαιριού ενεργο
ποίησε τη Δευτεροβάθμια Επιτροπή για τιε 
ιδιωτικέε κλινικέε του υπουργείου Υγείαε, η 
οποία και συνεδρίασε στο τέλοε Οκτωβρίου 
με μοναδικό θέμα την εξέταση ένστασηε που 
είχε υποβληθεί από την κλινική «Θεοτόκο» 
για την επαναλειτουργία τηε.
Στην ερώτηση των βουλευτών τηε Ν.Δ. μά
λιστα αποκαλύπτεται και η «πρωτοφανήε» 
όπωε χαρακτηρίζεται παρέμβαση προε τον 
περιφερειάρχη Θεσσαλίαε Κων. Αγοραστό 
με την οποία ζήτησε να μάθει για ποιουε λό- 
γουε δεν έχει χορηγήσει τη σχετική απόφαση 
για την επαναλειτουργία τηε κλινικήε. 
Παράλληλα στιε δύο ερωτήσειε γίνεται ανα
φορά στην ιδίων συμφερόντων ψυχιατρική 
κλινική «ΙΠΠΟΚΡΑΤΕΙΟ ΘΕΡΑΠΕΥΤΗΡΙΟ 
Α.Ε.», υπόθεση τηε οποίαε, για παρανομίεε 
και ύποπτεε χρεώσειε διερευνάται από τη δι
καιοσύνη ενώ σημειώνεται ότι η νυν διοίκηση 
του Ε.Ο.Π.Υ.Υ., όχι μόνο δεν κατήγγειλε τη 
σύμβαση και δεν διερεύνησε τιε νέεε χρεώ- 
σειε, αλλά διά του αντιπροέδρου τηε κ. Γε- 
ωργακόπουλου με χειρόγραφά του σημεί
ωση επάνω στην εισήγηση τηε υπηρεσίαε, 
διέταξε την παράταση τηε σύμβασηε, με απο

τέλεσμα ο Ε.Ο.Π.Υ.Υ. να έχει σύμβαση με κλι
νική που δεν έχει βεβαίωση καλήε λειτουρ- 
γίαε!
Με την ερώτησή τουε οι βουλευτέε τηε Νέαε 
Δημοκρατίαε ερωτούν τον υπουργό Υγείαε 
για ποιο λόγο εξακολουθεί να στηρίζει με κά
θε τρόπο τη συγκεκριμένη κλινική αγνοώνταε 
επιδεικτικά τα συμπεράσματα τηε'Εκθεσηε 
Ελέγχου του Σ.Ε.Υ.Υ.Π. για αυτήν καθώε και 
για ποιο λόγο αντί να καταγγελθεί η σύμβαση 
και να προωθηθεί ο έλεγχοε τηε ψυχιατρικήε 
κλινικήε, η Διοίκηση του ΕΟΠΥΥ κωλυσιεργεί 
και προσπαθεί με κάθε τρόπο να παρατείνει 
τη διάρκεια τηε σύμβασηε.
Από την πλευρά τουε οι βουλευτέε τηε Δη
μοκρατικήε Συμπαράταξηε ζητούν από την 
ηγεσία του Υπουργείου να πληροφορηθούν 
ποιοι λόγοι επιβάλλουν να προχωρήσει στην 
αδειοδότηση τηε ιδιωτικήε κλινικήε «ΑΠΟΛ- 
ΛΩΝΕΙΟ ΑΕ ΘΕΟΤΟΚΟΣ ΓΕΝΙΚΗ ΚΛΙΝΙΚΗ», 
ενάντια στα συμπεράσματα τηε'Εκθεσηε Ελέγ
χου του Σ.Ε.Υ.Υ.Π. και γιατί συγκρότησε τη 
Δευτεροβάθμια Επιτροπή του Υπουργείου 
Υγείαε με αποκλειστικό και μόνο θέμα την 
εξέταση τηε ένστασηε τηε ανωτέρω κλινικήε 
και ποια ήταν η εισήγηση τηε'Εκθεσηε Ελέγ
χου του Σ.Ε.Υ.Υ.Π. για την ανάκληση ή μη 
τηε άδειάε τηε;
Παράλληλα ρωτούν ποιοι είναι οι λόγοι που 
δεν συμμορφώνεται με τα συμπεράσματα τηε 
Έκθεσηε Ελέγχου του Σ.Ε.Υ.Υ.Π. αναφορικά 
με την ιδιωτική ψυχιατρική κλινική καθώε και 
γιατί ενώ η συγκεκριμένη ψυχιατρική κλινική 
δεν έχει βεβαίωση καλήε λειτουργίαε, παρα- 
νόμωε, συνεχίζει να έχει σύμβαση με τον 
Ε.Ο.Π.Υ.Υ. και βάσει ποιαε διάταξηε νόμου ο 
αντιπρόεδροε του Ε.Ο.Π.Υ.Υ. κ. Γεωργακό- 
πουλοε άλλαξε την εισήγηση τηε Υπηρεσίαε 
και έδωσε παράταση σε κλινική που δεν έχει 
βεβαίωση καλήε λειτουργίαε. Ενώ ζητά από 
τον υπουργό να καταθέσει στη Βουλή το Πό
ρισμα του Ο.Γ.Α. για τιε ψυχιατρικέε κλινικέε, 
την'Εκθεση Ελέγχου του Σ.Ε.Υ.Υ.Π. για την 
κλινική «ΑΠΟΛΛΩΝΕΙΟ ΑΕ ΘΕΟΤΟΚΟΣ ΓΕ
ΝΙΚΗ ΚΛΙΝΙΚΗ» και την'Εκθεση Ελέγχου του 
Σ.Ε.Υ.Υ.Π. για την ψυχιατρική κλινική «ΙΠΠΟ- 
ΚΡΑΤΕΙΟ ΘΕΡΑΠΕΥΤΗΡΙΟ Α.Ε.».
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1  Τα καταφύγια αδέσποτων εκπέμπουν σήµα
κινδύνου 2

Πηγή: ΕΘΝΟΣ Σελ.: 34 Ημερομηνία
έκδοσης:

23-11-2018

Επιφάνεια: 714.75 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 4750

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗ

Τα καταφύγια αδέσποτων 
εκπέμπουν σήμα κινδύνου
Tns
ΜΑΡΙΑΣ ΡΙΤΖΑΛΕΟΥ
mritzaleou@ethnos.gr

Π
άνω από 80-85 σκυλιά εγκατα- 
λείαονται κάθε μέρα στη Θεσ
σαλονίκη, αριθμός που έχει 
αυξηθεί με αλματώδεις ρυθμούς τα τε

λευταία χρόνια. Ασφυκτικά γεμάτα είναι 
πλέον και τα νόμιμα καταφύγια και ο 
πρόεδρος του Διαδημοτικού Συνδέσμου 
Προστασίας & Περιβάλλοντος Αδέσπο
των Ζώων Ανατολικής Θεσσαλονίκης 
(ΣΥΠΠΑΖΑΘ), Σταύρος Ζαμπέτογλου, 
σηκώνει πλέον τα χέρια ψηλά.
Επειτα μάλιστα από την έγγραφη κα
ταγγελία που έλαβε από τη Διεύθυνση 
Κτηνιατρικής της Περιφέρειας Κεντρικής 
Μακεδονίας, σύμφωνα με την οποία ο 
ΣΥΠΠΑΖΑΘ πρέπει να επιληφθεί και 
να απομακρύνει περίπου 55 σκυλιά 
που έχουν μεταφερθεί από φιλόζωους 
στις πρώην εγκαταστάσεις του ραδιο
φωνικού σταθμού της ΕΡΤ στην περιο
χή της Περαίας, ο κ. Ζαμπέτογλου έστει
λε κατεπείγουσαεπιστολή στο υπουργείο 
Αγροτικής Ανάπτυξης, με κοινοποίηση 
στον πρωθυπουργό, Αλέξη Τσίαρα, ζη
τώντας την παρέμβασή του.
«Εδώ και χρόνια γίνεται ένα διαρκές 
έγκλημα εις βάρος των ζώων και κανείς 
δεν δίνει λύση. Ο σύνδεσμός μας έχει 
ιδιόκτητο οικόπεδο 33 στρεμμάτων στο 
Λάκκωμα, έχει ετοιμάσει όλες τις μελέ
τες για τη δημιουργία υπερσύγχρονου 
καταφυγίου, χωρητικότητας χιλιάδων 
ζώων, με παράλληλη λειτουργία κτη

νιατρικών κλινικών, και απομένει η 
χρηματοδότηση των 2 εκατ. ευρώ για 
να μαζέψουμε και να περιθάλψουμε τα 
ζώα» σημειώνει στο «Εθνος» ο κ. Ζα- 
μπέτογλου.
«Η Πολιτεία δεν έχει δείξει κατανόηση 
και τη δέουσα σημασία στις ευθύνες 
που οφείλει να επωμιστεί» αναφέρεται 
στην επιστολή, στην οποία προστίθεται 
ότι τα μέλη του συνδέσμου βρίσκουν 
κλειστές πόρτες όπου απευθύνονται και 
πρωτοφανή αδιαφορία από τις Αρχές. 
Υστερα από αυτοψία που έγινε στο οι
κόπεδο της Περαίας από κτηνιάτρους 
της Περιφέρειας, διαπιστώθηκε ότι «υπάρ
χει μεγάλος αριθμός αδέσποτων ζώων 
υπό την ευθύνη ιδιωτών εθελοντών φι
λόζωων» και αφενός επειδή τα ζώα είναι 
αδέσποτα, αφετέρου επειδή ο χώρος δεν

διαθέτει άδεια λειτουργίας καταφυγίου, 
«επιβάλλεται η άμεση απομάκρυνση 
όλων των ζώων από τον ΣΥΠΠΑΖΑΘ». 
«Mas ζητούν να πάρουμε τα ζώα, αλλά 
δεν μας λένε πού να τα πάμε. Mas απει
λούν με κυρώσεις, αλλά δεν μας δίνουν 
λύση. Ηδη τα νόμιμα καταφύγια είναι 
ασφυκτικά γεμάτα. Δεν υπάρχουν χώ
ροι και συνεχώς προστίθενται νέα αδέ
σποτα» δηλώνει ο κ. Ζαμπέτογλου και 
προσθέτει ότι εκτός από τις ενημερώσεις 
που δέχονται καθημερινά για την πε

ρισυλλογή αδέσποτων ζώων, πολλές 
είναι πλέον και οι καταγγελίες για επι
θέσεις σε ανθρώπους.
Ο ΣΥΠΠΑΖΑΘ ιδρύθηκε το 2005 από 
τη σύμπραξη 11 πρώην δήμων της ανα
τολικής πλευράς της πόλης και σήμερα 
έχει ως μέλη τους Δήμους Θέρμης, 
Θερμαϊκού και Καλαμαριάς, ενώ έχουν 
καταθέσει αίτηση για να ενταχθούν 
επίσης οι Δήμοι Θεσσαλονίκης και Πυ- 
λαίας-Χορτιάτη.

Το έργο του Συνδέσμου
Τα τελευταία χρόνια η διοίκηση και οι 
εργαζόμενοι στον σύνδεσμο «τρέχουν» 
ώστε να ολοκληρώσουν όλες τις απα
ραίτητες μελέτες και άδειες για τη δη
μιουργία του καταφυγίου στο ιδιόκτη
το οικόπεδο των 33 στρεμμάτων ανά

μεσα στον Αγιο 
Αντώνιο και στο 
Κάτω Σχολάρι του 
Δήμου Θέρμης, 
αλλά αδυνατούν 
ακόμη να βρουν 

τα 2 εκατ. ευρώ προκειμένου να ξεκι
νήσουν οι εργασίες ανέγερσης. 
Σκοπός του Διαδημοτικού Συνδέσμου 
Προστασίας & Περιβάλλοντος Αδέσπο
των Ζώων Ανατολικής Θεσσαλονίκης 
είναι οι στειρώσεις, οι εμβολιασμοί, οι 
αποπαρασιχισμοί, οι χειρουργικές επεμ
βάσεις, η ηλεκτρονική σήμανση και η 
διαχείριση αδέσποτων ζώων, ενώ δίνο
νται για υιοθεσία αδέσποτα ζώα σε οι
κογένειες, μεμονωμένα άτομα ή σωμα
τεία, που όμως λειτουργούν νόμιμα ·

Ασφυκτικά γεμάτοι είναι πλέον οι νόμιμοι 
χώροι φιλοξενίας, οι οποίοι αδυνατούν να 
κρατήσουν και να περιθάλψουν άλλα ζώα

ΟΙ
ΑΡΙΘΜΟΙ

80-85
σκυλιά
εγκαταλείπονται 
καθημερινά στους 
δρόμους της 
Θεσσαλονίκης

2
ΕΚΑΤ. €
είναι το ύψος της 
χρηματοδότησης 
που απαιτείται για 
τη δημιουργία 
υπερσύγχρονου 
καταφυγίου, 
χωρητικότητας 
χιλιάδων ζώων, 
με παράλληλη 
λειτουργία 
κτηνιατρικών 
κλινικών

Πολλές είναι σε 
καθημερινή βάση 
οι καταγγελίες 
για επιθέσεις 
αδέσποτων 
σκύλων σε 
ανθρώπους

ΑΠΕ-ΜΠΕ
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1  Στηρίζει ιδιωτική κλινική που «φέσωσε» τον ΕΟΠΥΥ
Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 21 Ημερομηνία

έκδοσης:
23-11-2018

Επιφάνεια: 297.4 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 8215

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Στηρίζει ιδιωτική κλινική 
που «φέσωσε» τον ΕΟΠΥΥ

Στη Βουλή η παρέμβαση Πολάκη για 
την επαναλειτουργία θεραπευτηρίου 
που προκάλεσε ζημιά 1.800.000 CΥ

πό ιην... προστα
σία του φαίνε
ται να έχει πάρει 
ο αναπληρωτής 
υπουργός Υγείας 
Παύλος Πολάκης ιδιωτική 
κλινική στη Λάρισα που 

έχει ζημιώσει τον ΕΟΠΥΥ 
1.800.000 ευρώ, σύμφωνα 
με πόρισμα του Σώματος 
Επιθεωρητών Υγείας Πρό
νοιας (ΣΕΥΥΠ) το 2016. 
Μάλιστα χθες η υπόθε
ση έφτασε στη Βουλή με
τά την κατάθεση ερώτησης 
που έκαναν 13 βουλευτές 
της Νέας Δημοκρατίας με 
επικεφαλής τον τομεάρχη 
Υγείας της Ν.Δ. Βασίλη Οι
κονόμου.

Συγκεκριμένα, όπως 
αναφέρουν οι βουλευτές 
της αξιωματικής αντιπο
λίτευσης, «μετά την πρω
τοφανή παρέμβαση του κ. 
Πολάκη προς τον περιφε
ρειάρχη Θεσσαλίας υπέρ 
της επαναλειτουργίας της 
Γενικής Κλινικής Λάρισας 
Euromedica “Θεοτόκος” 
τον Οκτώβριο του 2016, ο

αναπληρωτής υπουργός 
Υγείας “στηρίζει” με άλ
λο τρόπο τη συγκεκριμένη 
κλινική, παρότι οι εκπρό
σωποί της είναι υπόλογοι 
έναντι της Δικαιοσύνης».

Από ίο καλοκαίρι
0 κ. Πολάκης ενεργοποί
ησε το καλοκαίρι τη δευ
τεροβάθμια επιτροπή για 
τις ιδιωτικές κλινικές του 
υπουργείου Υγείας, η 
οποία συνεδρίασε στο τέ
λος Οκτωβρίου με μοναδι
κό θέμα την επαναλειτουρ
γία της κλινικής, την οποία 
ενέκρινε η επιτροπή.

Να σημειωθεί ότι τον 
Σεπτέμβριο του 2016 το 
ΣΕΥΥΠ διαπίστωσε σωρεία 
σοβαρών παραλείψεων και Ο Παύλας Πολάκιις

παρατυπιών στην εν λόγω 
κλινική και σχηματίστηκε 
δικογραφία στην Εισαγγε
λία Λάρισας προκειμένου 
να διερευνηθεί ποινικώς η 
υπόθεση.

Επίσης η εν λόγω κλι
νική έχει τους ίδιους ιδιο
κτήτες με την ιδιωτική ψυ
χιατρική κλινική ΙΠΠΟ- 
ΚΡΑΤΕΙΟ ΘΕΡΑΠΕΥΤΗΡΙΟ 
Α.Ε., η οποία ύστερα από 
έρευνα του ΟΓΑ υπολογί
ζεται ότι ζημίωσε τον οργα
νισμό π.χ. με νοσήλια «μα
ϊμού» κ.λπ. κατά τουλάχι
στον 17.000.000 ευρώ, και 
μάλιστα η υπόθεση βρίσκε
ται στον εισαγγελέα.

Οι βουλευτές μεταξύ 
άλλων ρωτούν τον κ. Πο
λάκη: «Για ποιον λόγο εξα
κολουθείτε να στηρίζετε με 
κάθε τρόπο τη συγκεκριμέ
νη κλινική αγνοώντας επι
δεικτικά τα συμπεράσματα 
του ΣΕΥΥΠ γι’ αυτήν, στον 
ίδιο δε χρόνο όπου οι νό
μιμοι εκπρόσωποί της εί
ναι υπόλογοι έναντι της 
Δικαιοσύνης;»
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1  «Ευαγγελισμός»: Οχι στη νοσηλευτική σχολή από
τους εργαζόμενους

Πηγή: ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΩΝ
ΣΥΝΤΑΚΤΩΝ

Σελ.: 19 Ημερομηνία
έκδοσης:

23-11-2018

Επιφάνεια: 251.73 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 6725

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

«Ευαγγελισμός»: Οχι στη νοσηλευτική σχολή από τους εργαζόμενους
ΑΝΤΙΘΕΤΟΙ ΕΙΝΑΙ οι εργαζόμενοι tou νοσοκομείου «Ευαγ
γελισμός» στα σχέδια της κυβέρνησης για κατεδάφιση του 
ιστορικού κτιρίου «Οίκος Αδελφών» που χρονολογείται από 
το 1898 και του διπλανού του, συνολικής έκτασης 6.500 τ,μ., 
προκειμένου να ανεγερθεί νέο κτίριο που θα παραχωρηθεί 
στη νοσηλευτική σχολή του ΕΚΠΑ. Τα παραπάνω κατήγγει
λαν χθες, κατά τη διάρκεια συνέντευξης Τύπου που έγινε με 
πρωτοβουλία του Σωματείου Εργαζομένων του Νοσοκομείου.

Το έργο αφορά σημαντική δωρεά 8,5 εκατομμυρίων ευρώ 
του Ιδρύματος «Σταύρος Νιάρχος», ωστόσο οι εργαζόμενοι 
καταδεικνύουν ότι «ο “Ευαγγελισμός” ασφυκτιά», ενώ «τα 
συγκεκριμένα κτίρια στεγάζουν την υπηρεσία λοψώξεων, κοι
τώνες του προσωπικού (με ιδιαίτερα οικονομικά προβλήματα), 
την κοινωνική υπηρεσία, πειραματικά εργαστήρια, το παθολο- 
γοανατομικό εργαστήριο, συνεργεία, εστιατόριο κ.ά.», όπως 
επισήμανε ο πρόεδρος του σωματείου, Ηλίας Σιώρας.

«Εχουμε ζητήσει επανειλημμένα από τη διοίκηση του νο

σοκομείου να μας ενημερώσει για το τι ακριβώς περιλαμβάνει 
αυτή η συμφωνία, χωρίς να έχουμε πάρει επίσημη απάντηση», 
είπε και θύμισε ότι σε κανένα νοσοκομείο της χώρας δεν έχει 
την έδρα της και τις υπηρεσίες της ολόκληρη πανεπιστημιακή 
σχολή. «Δεν πρόκειται απλά για μια πανεπιστημιακή κλινική 
σε δημόσιο νοσοκομείο, κάτι συνηθισμένο, αλλά για ολόκληρη 
σχολή», σημείωσε.

Ο «Ευαγγελισμός» σε αριθμούς
Κάθε χρόνο νοσηλεύονται στον «Ευαγγελισμό» κατά μέσο 

όρο 60.000 ασθενείς. Μόνο τα Τμήματα Επειγόντων Περι
στατικών και τα τακτικά ιατρεία «βλέπουν» περισσότερους 
από 300.000 αρρώστους, ενώ οι συνοδοί των ασθενών είναι 
μερικά εκατομμύρια κάθε χρόνο. Οι αριθμοί επιβεβαιώνουν 
την «ασφυξία» του νοσοκομείου. «Αν εγκατασταθούν νέες λει
τουργίες, η ασφυξία θα μεγαλώσει, μαζί και η απειλή για την 
ασφαλή περίθαλψη των αρρώστων», προειδοποιούν οι εργα

ζόμενοι, ζητώντας να παραμείνουν οι χώροι στην ιδιοκτησία 
και χρήση του νοσοκομείου, να γίνουν όλες οι απαραίτητες ερ
γασίες προκειμένου το κτίριο να είναι πλήρως λειτουργικό για 
τις ανάγκες του νοσοκομείου, να αποσυμφορηθούν κρίσιμες 
λειτουργίες επιστημονικών τμημάτων, όπως για παράδειγμα 
η αναμονή μεταμοσχευμένων ασθενών κ,ά.
• Σήμερα το μεσημέρι το σωματείο -ύστερα από αίτημά του- 
θα συναντηθεί για το θέμα με την πολιτική ηγεσία του υπουρ
γείου Υγείας.

Πηγές του υπουργείου μάς είπαν ότι «το υπουργείο θα 
μεριμνήσει για να διατεθεί μέρος των ανακαινισμένων εγκα
ταστάσεων στο νοσοκομείο ώστε να διατηρηθούν οι σημερι
νές λειτουργίες του στο νέο κτίριο» και διευκρινίζουν ότι «σε 
καμία περίπτωση δεν τίθεται θέμα αλλαγής στο ιδιοκτησιακό 
καθεστώς», αλλά «παραχώρηση χρήσης των συγκεκριμένων 
εγκαταστάσεων και συλλειτουργία της πανεπιστημιακής νο
σηλευτικής σχολής με τον «Ευαγγελισμό»». ΝΤΑΝΙΒΕΡΓΟΥ
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1  Εγκαινιάστηκε η πρώτη ΤΟΜΥ στις Σέρρες
Πηγή: ΣΕΡΡΑΪΚΟΝ ΘΑΡΡΟΣ Σελ.: 4 Ημερομηνία

έκδοσης:
23-11-2018

Επιφάνεια: 319.54 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Εγκαινιάστηκε η πρώτη 
ΤΟΜΥ oils ZEppES
Iioxos η δημιουργία Sejiepns 
μέσα σιο 2019

σρουσία ίου γενικού γραμματέα ταυ Υπουργείου Υγείαν 
I Σταμάτη Βαρδαρου και ιΰυΔιοικητή την 4™ Υγειονομικήν 

! I Περιφέρειαν Μακεδονίαν καυ Θράκην Στρατπ Πήωμαρίτη 
εγκαινιάστηκε ίο πρωί την Τετάρτην 21 Νοεμβρίου η πρώτη Το
πική Μονάδα Υγείαν {T.O.M.YJ,

Ιτο κτήριο πόυ στεγαζόταν ατο παρεήθόν το ΙΚΑ λειτουργεί π 
νέα μονάδα παρέχονταν δωρεάν Πρωτοβάθμια φροντίδα Υγείαν 
σε ασφαήιομένουν καί μ π, Ο χώρον ανακαινίστηκε. Λειτουργεί 
από τιν 7 το πρωί ων τιν 3 το μεσημέρι. Εκεί ων προοωπικά έναν 
γενικό γιατρό, έναν παιδίατρο, διοικπτικούν unarlrlhflous, νοοη- 
ΑευτεΞ, κοινωνική ήεττουργό και εηισκέπτρια υγείαν.

Ο γενικόν γραμματέαν του Υπουργείου Υγείαν Εταμαιην 
Βαρδαρόν δήήωσε άτι ο επόμενον στόχον είναι π δημιουργία 
καί δεύτερον μονάδαν στιν αρχέν του 2019 στην πόήπ των Σερ
ρών.



11;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Νοσοκομείο Καβάλας: Μετά την θύελλα η μπουνάτα!
Πηγή: ΝΕΑ ΕΓΝΑΤΙΑ Σελ.: 1,9 Ημερομηνία

έκδοσης:
23-11-2018

Επιφάνεια: 530.84 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Μετά in θύελλα η μπου- 
νάτσα - Ανακάλεσε την 
παραίτησή της η Επικουρι
κή Ογκολόγος Σελ.9

ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟΚΑΒΑΛΑΣ/ 
0ΓΚ0Λ0ΓΙΚ0 ΤΜΗΜΑ

1}

11
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1  Νοσοκομείο Καβάλας: Μετά την θύελλα η μπουνάτα!
Πηγή: ΝΕΑ ΕΓΝΑΤΙΑ Σελ.: 1,9 Ημερομηνία

έκδοσης:
23-11-2018

Νοσοκομείο Καβάλας: 
Μετά την θύελλα 

η μπουνάτσα!
Μεγάλη αναστάτωση χθες στο 

Ογκολογικό του νοσοκομείου Καβάλας 
μετά τη διαρροή της είδησης ότι 

παραιτήθηκε η Επικουρική ογκολόγος 
Η κ. Χαμαλίδου ανακάλεσε τελικά 

την παραίτηση της, ενώ σύντομα θα 
συνεργάζεται με μια ακόμη συνάδελφό 

της Επικουρική Ογκολόγο

Δ
ύσκολη και αγωνιώ- 
δης ήταν η χθεσινή 
ημέρα για το Ογκο
λογικό Τμήμα του νο
σοκομείου Καβάλας, μετά την 
παραίτηση που από νωρίς το 

πρωί υπέβαλλε στη διοίκηση η 
Επικουρική Ογκολόγος Ελένη 
Χαμαλίδου. Η ώρα περνούσε 
και οι ασθενείς αναρωτιόταν 
για ποιο λόγο η γιατρός δεν 
βρίσκονταν στο γραφείο της. 
Ασθενείς και συνοδοί άρχι

σαν να συζητούν μεταξύ τους, 
αλλά και να αναρωτιόνται για 
την απουσία της. Έξω από το 
Τμήμα Χημειοθεραπειών και 
τα γραφεία των γιατρών αυ
ξάνονταν και πληθύνονταν ο 
αριθμός των ασθενών που ανέ
μεναν για την προγραμματι
σμένη χημειοθεραπεία τους, 
ενώ κάθε τόσο οι νοσηλεύτρι- 
ες καλούσαν τους ασθενείς να 
επιδείξουν υπομονή, έως ότου 
ξεπεραστεί το πρόβλημα. Οι

περισσότεροι από τους ασθε
νείς πίστευαν ότι η κ. Χαμαλί
δου ήταν σε άδεια. Η αλήθεια 
όμως ήταν άλλη, η κ. Χαμα
λίδου είχε ήδη υποβάλλει την 
παραίτησή της. Οι λόγοι είναι 
γνωστοί στη «ΝΕ», αλλά δεν θα 
εισφέρουμε στην υποβοήθηση 
της ομαλής λειτουργίας του 
Ογκολογικού Τμήματος του νο
σοκομείου Καβάλας, δημοσιο
ποιώντας τους. Σημειώνουμε 
μόνο, προς αποφυγή παρερ
μηνειών, ότι δεν άπτονταν της 
λειτουργίας του Τμήματος, για 
την οποία άλλωστε η ίδια η κ. 
Χαμαλίδου υπερέβαλλε εαυ
τόν από το διάστημα που ο Δη- 
μήτρης Κασαράκης αποχώρη
σε από το νοσοκομείο Καβάλας

και επέστρεψε στο Θεαγένειο 
της Θεσσαλονίκης, αλλά ήταν 
προσωπικοί.
Η «ΝΕ» απευθύνθηκε στον δι
οικητή του νοσοκομείου Καβά- 
λαςΤάσοΚαρασαββόγλου με τη 
φυσική παρουσία στο γραφείο 
του της αρχισυντάκτριας της 
εφημερίδας μας. Όπως είπε ο 
κ. Καρασαββόλγου: « Η κ. Χα
μαλίδου ανακάλεσε την παραί
τησή της. Προσωπικά, αυτό 
που έκανα, ήταν να αποστείλω 
άμεσα κατεπείγον έγγραφο 
στον διοικητή της 4ης ΥΠΕ, τον 
κ. Πλωμαρίτη, αναφέροντας 
το πρόβλημα που ενέκυψε. 
Η γιατρός, αν επέμενε στην 
παραίτησή της, θα έπρεπε να 
αποχωρήσει από το νοσοκο

μείο στις 10/12/2018, έχοντας 
μέχρι τότε λάβει την άδειά 
της. Καταλαβαίνετε ότι δεν 
θα μπορούσε να λειτουργήσει 
το Τμήμα μόνο με την γενική 
γιατρό, την κ. Παπαευθυμίου. 
Με την Διευθύντρια της Ιατρι
κής Υπηρεσίας την κ. Ανάγκη, 
την καλέσαμε και μετά τη συ
ζήτηση που κάναμε μαζί της 
ανακάλεσε την παραίτησή της. 
Παράλληλα, μετά από μήνες, 
όπου αναζητούσαμε μια ακό
μη Επικουρική Ογκολόγο και η 
θέση αυτή ήταν ορφανή στη λί
στα των Επικουρικών γιατρών, 
εκδηλώθηκε ενδιαφέρον από 
μια Επικουρική γιατρό Ογκο
λόγο που ολοκλήρωσε με επι
τυχία την ειδικότητα της και 
έλκει την καταγωγή της από τη 
Θάσο. Την αναμένουμε σύντο
μα στο νοσοκομείο, υπολογί
ζω σε λιγότερο από ένα μήνα. 
Έτσι, η κ. Χαμαλίδου θα βρί
σκεται κανονικά στο γραφείο 
της την Δευτέρα, σύντομα 
μαζί με μια ακόμη συνάδελ
φό της, ενώ σε συμφωνία των 
4ης και 3ης ΥΠΕ δίνεται προ
τεραιότητα στην αξιολόγηση 
των αιτήσεων για τη θέση του 
Διευθυντή Ογκολόγου, προ- 
κειμένου να αποκατασταθεί η 
ομαλή λειτουργία του. Θέλω 
ειλικρινά να ζητήσω συγγνώμη 
από ασθενείς και συνοδούς για 
την ταλαιπωρία και είμαι αισι
όδοξος ότι όλα θα πάνε καλά 
στη συνέχεια».
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1  Σε έξαρση οι πνευμονίες σε παιδιά και εφήβους
Πηγή: ΘΕΣΣΑΛΙΑ Σελ.: 15 Ημερομηνία

έκδοσης:
23-11-2018

Επιφάνεια: 360.44 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

• ΑΥΞΗΜΕΝΑ ΤΑ ΠΕΡΙΣΤΑΤΙΚΑ ΣΤΟ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ ΒΟΑΟΥ

Σε έξαρση οι πνευμονίες 
σε παιδιά και εφήβους
Σε έξαρση βρίσκονται τις τελευταίες ημέρες οι λοιμώξεις του 
αναπνευστικού με αρκετά παιδιά να ταλαιπωρούνται από πνευμονίες 
και βρογχίτιδες. Στην Παιδιατρική Κλινική του Νοσοκομείου Βόλου 
νοσηλεύονται αυτή την περίοδο αρκετά παιδιά και έφηβοι.

ΡΕΠΟΡΤΑΖ
ΦΩΤΗΣ ΣΠΑΝΟΣ

Δ
ιανύονταςτα τέλη φθινοπώρου και λίγο 
πριν την αρχή του χειμώνα η εμφάνι
ση των λοιμώξεων ίου αναπνευστικού 
και της γρίπης είναι μάλλον μια αναμενόμενη 

εξέλιξη γι’αυτό και οι γονείς θα πρέπει να προ
σέχουν ιδιαίτερα για το πώς ντύνονται αλλά 
και πώς εκτίθενται στο κρύο τα παιδιά τους. 
Παράλληλα αυτή την περίοδο σέρνεται μια γα
στρεντερίτιδα που ταλαιπωρεί τα παιδιά και η 
οποία μεταδίδεται από παιδί σε παιδί, καθώςως 
γνωστόν λειτουργούν τα σχολεία και είναι εύκο
λο να διαδοθούν τα συμπτώματα από τον συγ
χρωτισμό των ατόμων σε κλειστούς χώρους.
Η διευθύντρια της Παιδιατρικής Κλινικής του 
Νοσοκομείου Βόλου κ. Αναστασία Κατσιαρδά- 
νη επισήμανε πως «αυτή την περίοδο έχουμε 
αρκετά περιστατικά από λοιμώξεις του ανα
πνευστικού, όπως πνευμονίες, βρογχίτιδες, 
λαρυγγίτιδες και άλλες παθήσεις. Επίσης κα

ταγράφονται και αρκετά περιστατικά γαστρε
ντερίτιδας. Αυτό είναι αναμενόμενο να συμβεί, 
καθώς βρισκόμαστε στα τέλη φθινοπώρου και 
λίγο πριν την έναρξη του χειμώνα, οπότε οι και
ρικές συνθήκες ευνοούν την ανάπτυξη αυτών 
των παθήσεων στα παιδιά και τους εφήβους, 
ενώ ο συγχρωτισμός τους εντός των σχολείων 
βοηθά στη μετάδοση των ασθενειών.
Αυτή την περίοδο η παιδιατρική έχει πληρότητα 
σε περιστατικά και οι γιατροί προσφέρουν τις 
απαιτούμενες υπηρεσίες για να ξεπεράσουν την 
ασθένεια τα παιδιά και να μην έχουν επιπλοκές.

Πανελλήνιο παιδιατρικό σεμινάριο
Το Ιο Πανελλήνιο Επιστημονικό/Εκπαιδευτικό 
σεμινάριο, αφιερωμένο στο παιδί και στον έφηβο 
θα πραγματοποιηθεί αύριο Σάββατο στο αμφι
θέατρο του Νοσοκομείου Βόλου και μεθαύριο 
Κυριακή στο ξενοδοχείο Valis. Το σεμινάριο δι- 
οργανώνεται από την ΕΦΥΚΕ, την παιδιατρική 
Κλινική του Νοσοκομείου Βόλου και το Γραφείο 
Εκπαίδευσης του Νοσοκομείου Βόλου.

Ιο Πα
νελλήνιο 
Επιστημο- 
νικό/Εκ- 
παιδευτικό 
σεμινάριο, 
αφιερωμέ
νο σε παιδί 
και έφηβο 
αύριο στο 
Νοσοκο
μείο Βόλου

Η είσοδος είναι ελεύθερη σε όποιον επιθυμεί 
να παρακολουθήσει τα ενδιαφέροντα θέματα 
επίκαιρα Ιατρικά, αλλά και κοινωνικο-συναι- 
σθηματικά που άπτονταικατά προτεραιότητα 
στην υγεία της παιδικής και εφηβικής ηλικίας. Για 
κάθε ημέρα θα χορηγηθεί ξεχωριστή βεβαίωση 
παρακολούθησης,
Οι εργασίες της πρώτης ημέραςτου συνεδρίου 
θα αρχίσουν και θα ολοκληρωθούν στο αμφιθέ
ατρο του Γενικού Νοσοκομείου του Βόλου, ενώ 
οι εργασίεςτης δεύτερης ημέρας θα διεξαχθούν 
στον χώρο του ξενοδοχείου Valis στην Αγριό. 
Και τις δυο ημέρες οι εργασίες θα ξεκινούν από 
τις 9 το πρωί και θα διαρκούν μέχρι νωρίς το 
βράδυ. Το σεμινάριο τελεί υπό την αιγίδα της 5ης 
ΥΠΕ, του Ιατρικού Συλλόγου Μαγνησίας και της 
Ελληνικής Παιδιατρικής Εταιρείας.
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1  Μαντινάδα Πολάκη
Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 10 Ημερομηνία

έκδοσης:
23-11-2018

Επιφάνεια: 44.81 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 950

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ, ΠΟΕΔΗΝ

Μαντινάδα Πολάκη
Η> Με μαντινάδα απάντησε ο Π. Πολάκηε στην ενέργεια του προέ
δρου ms ΠΟΕΔΗΝ Μ. Γιαννακού να ρίξει σανό στην είσοδο ίου υπ. 
Οικονομικών: «Όπου κι αν πάει ο μερακάήε/βαστά τοφαητότου/και ο 
Γιαννάκοε σήμερα/εβάστα το σανό του./Τσίρκο μωρέ κατήντησεε / την 
έρμη Ομοσπονδία / γι' αυτό δε σ' ακάουθά / κανείε απ' τα νοσοκομεία. / 
Τσι κατσαρίδεε κυνπγάε / χοάέρεε ξετρυπώνει / μα τον Κυριάκο δε θα 
δειε/στηεχώραε το τιμόνι».
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1  ΠΟΕΔΗΝ έριξε σανό έξω από το υπουργείο
Οικονομικών

Πηγή: ΤΑΧΥΔΡΟΜΟΣ ΤΗΣ
ΜΑΓΝΗΣΙΑΣ

Σελ.: 16 Ημερομηνία
έκδοσης:

23-11-2018

Επιφάνεια: 108.14 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ, ΠΟΕΔΗΝ

ΙΗΠΟΕΔΗΝ
έριξε σανό 
έξω από 
το υπουργείο 
Οικονομικών

Πανό και σανό έξω 
από το υπουργείο

Συγκέντρωση διαμαρτυρίας έξω 
από το υπουργείο Οικονομικών 
πραγματοποίησαν από νωρίς το 
πρωί χθες εργαζόμενοι στα δημό
σια νοσοκομεία, στο πλαίσιο της 
4ωρης οτάσης εργασίας της ΠΟΕ- 
ΔΗΝ, με αφορμή την κατάθεση του 
προϋπολογισμού. Σε ένδειξη δια
μαρτυρίας έριξαν σανό στην είσο
δο του υπουργείου ενώ ανήρτησαν 
πανό που ανέγραφε «Δεν τρώμε 
σανό να πιοτέψουμε ότι βγήκαμε 
από τα μνημόνια».

Σύμφωνα με τον πρόεδρο της 
ΠΟΕΔΗΝ Μιχάλη Γιαννακό, η δημό
σια υγεία και οι εργαζόμενοι δεν 
είναι στις προτεραιότητες της κυ
βέρνησης ενώ οι δημοσιές δαπά
νες υγείας παραμένουν καθηλωμέ
νες σε τριτοκοσμικό επίπεδο.
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